
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren
Erhvervsministeren

Dato: 25. august 2021

Udvalget udbeder sig ministrenes besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 252
Kan ministrene oplyse, om ministrene mener, at regeringen i tilstrækkelig grad har un-
derstøttet danske virksomheders udviklingsmuligheder mht. udvikling af medicin m.m. til
behandling af covid-19, jf. EPI alm. del – bilag 459?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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